
 

nr. 4 din 27.02.2025

PROCES-VERBAL

al celei de-a 4-a ședințe ordinare din mandatul 2024 - 2028 a Consiliului Local al municipiului Câmpulung
din data de 27 Februarie 2025

Încheiat astăzi, 27.02.2025 ora 17:00

În temeiul articolului 134 alin. (1), lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modi6cările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 62 din 21 Februarie 2025 Primarul municipiului
Câmpulung a convocat membrii Consiliului Local al municipiului Câmpulung în ședință ordinară. Ședința se
desfășoară Primăria Municipiului Câmpulung - strada Negru Vodă nr. 127.

Secretarul general al municipiului Câmpulung face prezența membrilor Consiliului Local:

Prezenți: Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei
DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

Rezultat prezenți: 18 consilieri locali

Având în vedere sancțiunea dictată de Consiliul Local al municipiului Câmpulung, Alexandru-Cristinel
COTOANȚĂ este exclus temporar de la ședințele Consiliului Local al municipiului Câmpulung.

Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

Deschiderea lucrărilor se face prin intonarea imnurilor României și al municipiului Câmpulung

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 30 Ianuarie 2025 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței ordinare a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0
ABȚINERI

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Dacă există vreo logică în trimiterea acestor procese verbale, ar trebui să
fie trimise într-un anumit timp, nu știu, dar este total disfuncțional, am primit 5 ședința trecută de la ședințele
anterioare, acum am primit 2, nu reușim să le trimitem după ședință, într-un termen cât să avem timp să avem clară
ședința în minte, cum s-a discutat.  

Secretarul general Ramona SIMION : O să încerc, dar nu pot să vă spun că o să le pot face într-un termen scurt. Dacă
vom avea ședință săptămână viitoare, sigur nu voi putea să îl fac pe cel de astăzi. Dar voi încerca să vă trimit cel
puțin un rezumat, cel puțin rezultatul votului și o sinteză a discuțiilor, procesul verbal urmând să fie aprobat la
ședința viitoare. 

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 11 Februarie 2025 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
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Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Ionel STATE.

Se dă citire ordinii de zi

Inițiatorul proiectului anunță reexaminarea proiectului nr. 26 din 21.02.2025 privind aprobarea Planului local de
măsuri pentru gestionarea deșeurilor municipale la nivelul Municipiului Câmpulung.

(1) Proiectul nr. 20 din 19.02.2025 privind aprobarea modificării Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie
Câmpulung,

(2) Proiectul nr. 21 din 19.02.2025 privind aprobarea modificării denumirii obiectivelor de investiție din Hotărârea
Consiliului Local nr. 34 din 14.03.2024,

(3) Proiectul nr. 22 din 19.02.2025 privind aprobarea includerii în Programul Național Școli Sigure și Sănătoase a
unității de învățământ Grădinița cu Program Prelungit Sf. Marina, din Municipiul Câmpulung, clasată cu risc seismic
Rs1,

(4) Proiectul nr. 23 din 21.02.2025 privind neexercitarea dreptului de preempţiune al Consiliului local Câmpulung
pentru imobilul din Municipiul Câmpulung, str. Negru Vodă nr. 226, județul Argeș, identificat cu numerele cadastrale
88792, 88792-C1 și 88792-C2, întabulat în cartea funciară nr. 88792 a municipiului Câmpulung, compus din teren
curți construcții în suprafață de 701 mp și construcție casa C1 (S+P) cu suprafața construită la sol de 148 mp și
anexa nr.C2, cu suprafața construită la sol de 50 mp - monument istoric, situat în situl urban Orașul istoric
Câmpulung, având cod LMI AG-II-m-B-13570, denumit *Casa Diaconescu*,

(5) Proiectul nr. 24 din 21.02.2025 privind neexercitarea dreptului de preempţiune al Consiliului local Câmpulung
pentru imobilul din Municipiul Câmpulung, identificat cu număr cadastral 83405, 83405-C1, întabulat în cartea
funciară nr. 83405 a municipiului Câmpulung str. Constantin Brâncoveanu nr. 62, județul Argeș, compus din teren în
suprafață de 540 mp și construcție în suprafață de 165 mp - monument istoric, situat în situl urban Orașul istoric
Câmpulung, având cod LMI AG-II-m-B-13517, denumit *Casa Dinulescu*,

(6) Proiectul nr. 25 din 21.02.2025 privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului
Municipal Câmpulung,

(7) Proiectul nr. 26 din 21.02.2025 privind aprobarea Planului local de măsuri pentru gestionarea deșeurilor
municipale la nivelul Municipiului Câmpulung,

(8) A.I.R.P. nr. 20138 din 07.02.2025 privind Raportului de activitate al Serviciului Public Comunitar Local de Evidență
a Persoanelor al Municipiului Câmpulung pe anul 2024

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU

Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7
ABȚINERI
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Președintele de ședință anunță suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte:

(1) Proiectul nr. 27 din 25.02.2025 privind constatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului de consilier
local al domnului Alexandru - Cristinel COTOANȚĂ și vacantarea acestuia ,

(2) Proiectul nr. 28 din 25.02.2025 privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare actualizate
pentru obiectivului de investiții „Amenajarea și igienizarea parcului istoric Kretzulescu prin reabilitarea acestuia ca
insulă verde-albastră” și pentru abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 149 din 28.11.2024,

(3) Proiectul nr. 145 din 07.11.2024 privind organizarea reţelei școlare ce va funcţiona în anul școlar 2025 – 2026 în
Municipiul Câmpulung

Se supune aprobării suplimentarea ordinii de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULĂESCU

c) Cine se ABȚINE?
Andrei DOBRESCU, Norris-Marcu MĂGEANU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Aș vrea să o întreb pe doamna secretar de ce punctele solicitate de
noi nu au intrat pe ordinea de zi a ședinței.  

Secretarul general Ramona SIMION explică faptul că cele două solicitări nu au fost introduse pe ordinea de zi a
ședinței întrucât nu erau proiecte de hotărâre și pot fi discutate la punctul diverse dacă apreciați că vreți să le
aduceți în discuția consiliului local. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Nici cererea noastră prin care am solicitat retragerea punctului 8. 

Secretarul general Ramona SIMION : Cererea prin care ați solicitat retragerea punctului 8 a fost comunicată
membrilor consiliului local încă de ieri, sau când ați depus-o, sau astăzi de dimineață.

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Și se discută la momentul când ajungem la punctul 8 ? 

Secretarul general Ramona SIMION : Da

Rezultatul votului: Suplimentarea ordinii de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 11 voturi PENTRU, 4 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 3 ABȚINERI

Domnul președinte de ședință Ionel STATE : Dacă vreunul dintre dumneavoastră se află în conflict de interese la
vreun punct, să anunțe la începutul ședinței.

Domnul consilier Ciprian - Mihai NECULĂESCU : Eu vroiam să vă anunț că la punctul privind rețeaua școlară nu o să
votez și nici la punctele privind cele două unități școlare G.P.P. Sf. Nicolae și Oprea Iorgulescu.

Domnul consilier Radu-Andrei GRECU : Eu nu o să votez la punctul 7 cu statul de functii de Spitalul Municipal. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Nici eu nu voi vota punctul cu rețeaua școlară.

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea de zi:

(1) Proiectul nr. 20 din 19.02.2025  
 privind aprobarea modificării Statului de funcții al Spitalului de Pneumoftiziologie Câmpulung

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
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Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

2) Proiectul nr. 21 din 19.02.2025  
privind aprobarea modificării denumirii obiectivelor de investiție din Hotărârea Consiliului Local nr. 34 din 14.03.2024

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Ciprian-Mihai NECULĂESCU.

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Nu știu de ce ne cereți să mai modificăm odată aceste denumiri ale
obiectivelor de investiție, pentru că avem o hotărâre 80 / 27.06.2024 în care am hotărârt și am schimbat aceste
hotărâri și ele se află toate în ordinul ministrului, sunt cu aceste modificări. 

Secretarul general Ramona SIMION al municipiului Câmpulung face o prezentare a modificării denumirii obiectivelor
de investiție față de cele din Hotărârea Consiliului Local nr. 34 din 14.03.2024. 

Doamna Ioana MARCU explică necesitatea acestui proiect de hotărâre.

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Dar mie mi se pare că sunt la fel, nu știu de ce mai dăm o hotărâre peste
hotărârea asta. Văd că în tabelul pe care l-au trimis dânșii acuma este totul în regulă. 

Secretarul general al municipiului Câmpulung Ramona SIMION dă citire articolului 1 din proiectul de hotărâre. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Nicoleta SOLOMON,
Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(3) Proiectul nr. 22 din 19.02.2025  
privind aprobarea includerii în Programul Național Școli Sigure și Sănătoase a unității de învățământ Grădinița cu
Program Prelungit Sf. Marina, din Municipiul Câmpulung, clasată cu risc seismic Rs1

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Ciprian-Mihai NECULĂESCU.

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Aici am văzut că trebuie relocați copiii din această grădiniță. Avem spațiu
unde să îi relocăm ? 

Doamna Ioana MARCU : Atât la Școala Oprea Iorgulescu cât și la Grădinița cu Program Prelungit Sf. Nicolae, cât și la
Sfânta Marina copiii trebuie relocați, pentru că lucrările de consolidre nu pot fi făcute cu copiii acolo. Pentru
Grădinița Sfântul Nicolae, o să vedem în ce măsură structura din Vișoi poate să susțină mutarea unor grupe și,
oricum, mai este o perioadă până vom intra în implementare cu această grădiniță efectiv. Până atunci vom găsi
soluții. Pentru celelte două pe care le avem deja aprobate, pot să spun că suntem mai aproape de o soluție, dar
până când nu avem ceva sigur, nu putem să comunicăm. 

Pagina 4 din 18



Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Acest proiect este până la sfârșitul anului 2025 ?

Doamna Ioana MARCU : Nu, nu este. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Că am citit 2023 - 2025. 

Doamna Ioana MARCU : Am fost la minister și am discutat cu persoanele de acolo care se ocupă de implementarea
programului și au spus că se pot depune, în continuare, cereri. este un program multianual al ministerului pentru că
siguranța copiilor în structurile de învățământ este o prioritate în România, așa că, vom continua să depunem și să
implementăm aceste proiecte. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Și observ că iar am întârziat aproape un an de zile, pentru că este un
proiect din primăvara lui 2023 și avem analizele de risc la ele, și, totuși, le-am în primăvara lui 2024. 

Doamna Ioana MARCU : Nu am dus, nu am avut unde să relocăm copiii. Este un proiect care merge printr-o
procedură accelerată, în momentul în care ai găsit soluție de relocare, procedurile de proiectare se fac accelerat, se
sar anumite etape, la fel și procedurile de achiziție, sunt niște proceduri accelerate pe niște legi speciale, pentru că
punerea în siguranță este prioritară și imediat ce vom găsi o soluție pentru relocare și pentru cele două sperăm să
fie înainte de vacanța de vară din cursul acestui an, vom da drumul la consolidări.  

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Eu zic că ar fi trebuit să aveți aceste lucruri în vedere și să fie situația clară,
adică unde se mută copiii în momentul în care suntem, iar, ca la toate proiectele, foarte întârziați. Și nu știm nici
unde ducem copiii.  Dacă știți, spuneți și este în regulă. Măcar avem suguranța copiiilor că îi ducem într-un loc
sigur. 

Doamna Ioana MARCU : Suntem în lucru cu localizarea relocării copiilor, însă, până în momentul în care nu avem
totul finalizat, nu pot să vă spun. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Deci este un secret. 

Doamna Ioana MARCU : Nu este un secret, dar nu vreau să agit spiritele. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Recunosc că mie îmi este greu să știu cu cine avem discuții la această
ședință de consiliul și, în general, la toate ședințele de consiliu pentru că, corect, ar trebui să avem discuțiile
cu inițiatorul proiectelor de hotărâre și nu, așa, fiecare sare cum vrea. Aș ruga cumva să vedem și noi regulamentul
de organizare și funcționare al primăriei și al consiliului local și aș dori să vedem și atribuțiile doamnei city-manager,
raportat la raportul de discuții care le are la nivel de consiliul local, ca să știm exact fiecare cum discutăm, pentru că
orice subiect discutăm, fiecare de acolo discută sau ne răspunde neștiind dacă știu despre acest proiect de hotărâre
sau nu știu, pentru că nu apar nici la inițiatori, nici la  raportul de specialitate, la nimic. Referitor la această grădiniță,
mi-aduc aminte că acum doi ani am făcut niște live-uri de colo, când s-au făcut niște expertize, și s-a spus că copii
sunt în nesiguranță la această grădiniță. Eu personal cunosc părinți care în următorii doi ani nu și-au înscris acolo
copiii, din cauza riscurilor pe care ni s-au spus că le are această grădiniță. Cred că ar fi trebuit să fie o prioritate și în
acești doi ani să facem ceva, nu să venim acum  să spunem că pe programul 2023 - 2025 o să depunem pe 2025 o
finanțare. Doamne ajută să o depunem. Nu trebuie să agităm niciun spirit, trebuie să fie lucrurile transparente, iar
părinții și copiii trebuie să știe exact unde se vor muta copiii din toamnă, pentru că-și fac niște calcule de a-și înscrie
copiii în anii viitori la grădinițele din Câmpulung în funcție de distanță, în funcție de facilități. Adică nu cred că
trebuie să fie niciun secret, că nu e vreo grădiniță a cuiva, este o grădiniță publică și trebuie să știe toată lumea.
Poate aveți vreo strategie care poate fi îmbunătățită sau poate mai sunt și alte soluții. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Dacă spuneți că și la Oprea Iorgulescu trebuie relocați elevii, atunci chiar
este problemă acolo, pentru că eu aș vrea s îmi dau copilul în continuare la nr. 1 și ei nu își permit pentru că nu au
clase să facă dimineața, ei deja sunt la limită. Eu am crezut că acolo nu trebuie relocați, că se poate lucra în clădirea
veche și să învețe în clădirea nouă. Nu vă contrazic că trebuie relocați, dar acolo este o problemă mare.  

Doamna Ioana MARCU : Nu avem certitudinea că școala nouă va putea asigura necesarul de spațiu pentru toți elevii
din școala veche. Însă vom găsi soluții în centru și fără să facem o corvoadă pentru părinții care au deja înscriși copiii
la școli. Inclusiv eu am copiii acolo. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : De asta vă spun, este o problemă că nu își permit să șină clasa aV-a, aVI-a și
a VII-a la program de dimineață, adică nu au pentru dimineață clase. Și atunci și acolo este o mare problemă și să o
aveți și pe asta în vedere. De grădiniță știam, dar la școală nu știam că trebuie relocați. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Doamna Marcu, să înțeleg că doar dumneavostră dețineți cunoștințele
îstea și nu pot fi spuse. Eu nu văd secretul. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu este niciun secret. Doamna Marcu v-a spus corect ce v-a spus. Legat de
primul subiect pe care l-ați spus dumneavoastră, siguranța grădiniței de lângă noi, să știți că cred că ați fost
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informat că a fost făcută o consolidare, deci sunt acuma copii destul de în siguranță. Într-adevăr, necesită o
renovare, un proiect. Legat de transferul copiilor către altă unitate de învățământ, da, sunt discuții, avem o grămadă
de instituții de învățământ în Câmpulung, disponibilitate poate fi oriunde. După cum vă spunea Ioana, nu am vrea să
îi ducem la Școala 7, nu am vrea să ducem la Dinicu sau mia știu eu. Avem o grămadă de unități de învățământ, sunt
disponibile clase în mai multe unități de învățământ din zona noastră, din Câmpulung, și, cu siguranță, la momentul
acele vă vom comunica. Nu vom duce copiii undeva unde vom stabili în 10 zile.  

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Vă spun că și Dinicu și Școala 7 sunt tot în Câmpulung. Dacă i-ați muata
acolo, ar fi tot în Câmpulung. 

Doamna Ioana MARCU : Cred că știți și dumneavostră că toate clădirile pe care le avem închise nu sunt într-o stare
bună de funcționare, deci nu pot fi fuși acolo. Și directorii sunt destul de sensibili referitor la a li se sugera să
opereze în paralel cu o altă școală sau ceva de genul acesta. deci, până în momentul în care nu vom finaliza niște
discuții, niște negocieri, ce sens are să vin eu aici să vă spun ceva.  

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Ne afectează această relocare rețeaua școlară care o aprobăm ulterior ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Dacă îi relocăm în alte școli ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Am zis că vom găsi soluții, la momentul respectiv nu vom veni în fața
dumneavoastră cu 10 zile înainte, vom analiza, suntem în discoții, dar nu văd acum rostul acestei disucții. Am spus
că avem soluții, le vom prezenta la momentul respectiv. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Domnul Vlădău, acum am tot vorbit, am văzut acea consolidare, tot live și
pe net, cum vedem toate acțiunile primăriei. S-a meritat investiția aceasta în consolidare sau grădinița, având
probleme foarte  mari, trebuia de atunci trecută în reabilitare și făcută cumva să nu facem o dublă finanțare, făcând
cheltuieli de reabilitare peste consolidare, să nu mai trebuiască să facem o dată consolidare. 

Doamna Mădălina ZĂGĂRIN - arhitect șef : Aceea nu a reprezentat o consolidare, a reprezentat o punere în
siguranță. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Cu tot respectul, am întrebat pe domnul Vlădău. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Acea lucrare a reprezentat o punere în siguranță a acoperișului, și tot pentru
siguranța copiilor a procedat la această soluție tehnică.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Consolidarea nu înseamnă punerea în siguranță acoperișului. 

Doamna Mădălina ZĂGĂRIN - arhitect șef : Nu avea de unde să știe domnul viceprimar, nici măcar nu nera
viceprimar la momentul respectiv, m-am ocupat personal de toate acestea, toate materialele acestea au emis de la
mine, au radiat de la mine. Mă implic foarte tare în punerea în siguranță a și respectiva lucrare nu a fost o
consolidare, ci opunere în siguranță temporară pe o perioadă de 2 ani. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Norris-Marcu MĂGEANU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 16 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(4) Proiectul nr. 23 din 21.02.2025  
privind neexercitarea dreptului de preempţiune al Consiliului local Câmpulung pentru imobilul din Municipiul
Câmpulung, str. Negru Vodă nr. 226, județul Argeș, identificat cu numerele cadastrale 88792, 88792-C1 și 88792-C2,
întabulat în cartea funciară nr. 88792 a municipiului Câmpulung, compus din teren curți construcții în suprafață de
701 mp și construcție casa C1 (S+P) cu suprafața construită la sol de 148 mp și anexa nr.C2, cu suprafața construită la
sol de 50 mp - monument istoric, situat în situl urban Orașul istoric Câmpulung, având cod LMI AG-II-m-B-13570,
denumit *Casa Diaconescu*. 
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Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Nu sunt discuții. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULĂESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

(5) Proiectul nr. 24 din 21.02.2025  
privind neexercitarea dreptului de preempţiune al Consiliului local Câmpulung pentru imobilul din Municipiul
Câmpulung, identificat cu număr cadastral 83405, 83405-C1, întabulat în cartea funciară nr. 83405 a municipiului
Câmpulung str. Constantin Brâncoveanu nr. 62, județul Argeș, compus din teren în suprafață de 540 mp și construcție
în suprafață de 165 mp - monument istoric, situat în situl urban Orașul istoric Câmpulung, având cod LMI AG-II-m-B-
13517, denumit *Casa Dinulescu*

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.

La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : O să mă abțin și la acest punct.Vreau doar să fac așa o remarcă. Totuși, un
obiectiv al nostru, al Câmpulung-ului care e doar 35.000 euro, eu zic că am putut aici la prețul ăsta să încercăm,
putea fi foarte ușor renovată și relocartă unor medici, unor profesori, cemai avem noi pe ici, prin Câmpulung, Dar,
având în vedere că am luat și Casa Pensionarilor de la Consiliul Județean și stă să cadă, și având în vedere că și
celelalte locații nu suntem în stare să le facem, mai bine să le ia alții, poate le fac ei.  

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULĂESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

(6) Proiectul nr. 25 din 21.02.2025  
privind aprobarea modificării Organigramei și a Statului de Funcții ale Spitalului Municipal Câmpulung

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU.

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  17 consilieri locali

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Aș vrea să întreb așa, că este doamna director aici, am văzut că a trimis
analizele de risc, îi mulțumesc, nu o să mă uit pe ele, am o singură curiozitate. Cum de ați știut înainte de ședință și
de a faca analiza de risc, cu aproape o lună înainte, numărul de camere și numărul de posturi, pentru că, vă aduc
aminte că eu, în ședința din 30.10.2024 sau 28.10.2024, v-am cerut aceste analize de risc, iar dumneavoastră le-ați
făcut în a unsprezecea, la o lună după. Aici am o nelămurire. Le-ați făcut înainte sau pur și simplu le-ați înregistrat
 doar ulterior. 

Doamna manager : Analiza de risc a fost făcută înainte de dumneavoastră să solicitați în consiliul local. 
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Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Vă rog să urmăriți ședința din octombrie și o să vă rog să vedeți și
numărul de înregistrare de la analizele de risc. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Mai am o nelămurire - avem Hotărârea Consiliului Director din 25.11.2024
pentru vacantarea acestui post și noi avem la poziția din statul de funcții aprobat prin HCL 152 / 28.11.2024. Deci
hotărârea consiliului director este dată înainte de hotărârea noastră. Este în regulă așa ? 

Doamna manager : Cu tot respectul, nu există consiliul director, există comitet director. Nu am înțeles întrebarea. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Aveți o hotărâre a comitetului director nr. 28841 din 25.11.2024. Și noi
facem referire că schimbăm hotărârea pe care am dat-o noi 132 în 28.11.2024. Celelate sunt după 28.11.2024, asta
este înainte de 28.11.2024. Dacă este în regulă ? 

Doamna manager : Este vorba de transformarea unor posturi prin promovare. Este vorba de un post la cabinetul de
ginecologie, unde postul a fost scos la concurs, rămas neocupat și îl transformăm pentru a putea să îl scoatem la
concurs, că nu găsim cu gradul principal. Acesta este motivul. 

Secretarul general Ramona SIMION face lămuriri asupra proiectului de hotărâre. Eu o să fac o reverificare ale
aspectelor pe care dumneavoastră le-ați sesizat. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu
MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULĂESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(7) Proiectul nr. 26 din 21.02.2025  
privind aprobarea Planului local de măsuri pentru gestionarea deșeurilor municipale la nivelul Municipiului
Câmpulung

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier Marinică FOLOGEA face o prezentare a activității de salubritate la nivelul județului Argeș și a
tarifelor / taxelor la nivelul municipiului Câmpulung și a județului Argeș.  

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : De când am preluat portofoliul de viceprimar, am adus 500 de cutii colectoare
pentu compost, și tomberoanele despre care vorbeați dumneavoastră, sunt la ADP. Nu sunt cetățenii interesați să își
ia cutii de compost. Vă provoc la o acțiune, începând cu martie, când vine primăvara, să veniți alături cu mine prin
oraș, în calitate de consilieri locali, oricare doriți, să facem acțiuni. Eu construiesc o echipă cu doi consilieri cu care
voi merge pe teren și voi urmări, împreună cu Viorela, mașina de colectare a gunoaielor. Am avut și campanie de
informare printr-o circulară trimisă de primărie, prin colegii de la poliția locală la fiecare gospodărie în parte, care să
ia la cunoștință că vine primavară și trebuie să își îngrijească grădina, trotuarul, la limita prioprietății și rigolele.
Sperăm ca aceste acțiuni pe care le vom face împreună, domnul FOLOGEA, dacă sunteți de acod, și colegii mei, să ne
ajute să avem un oraș mai curat. Cât despre planul de măsuri, eu vă spun părerea mea și a colegilor mei. Este și așa
destul de stufos acest plan și nu am fost în stare noi, ca și uat să îl implementăm, nu din vina mea sau a cuiva, sau a
cetățenilor neapărat. Haideți să ne punem de acord cu câteva linii pe acest plan, că nu putem să facem și să
realizăm 20 de cerințe, să le facem într-o lună. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : ADI-ul a vrut să vină în sprijinul autorităților publice locale
cu un draft de plan, un modle, pe care fiecare să îl adapteze conform realității. Eu doar asta am făcut. Am scris care
este situația reală în teren, ce containere avem, și la blocrui și la case cum se face colectarea, acel termen pentru
textile o să avem cât de curând repartizate de către ADI acele containere speeciale pentru colectarea textilelor, ne-
au solicitat să le punem la dispoziție unde vor fi amplasate aceste containere.

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Vreau să anunț că, comisia juridică a dat aviz befavorabil la acest proiect de
hotărâre. Din punctul nostru de vedere ar trebui retras de pe ordinea de zi. Acest proiect trebuia să fie prima dată
când se stabilește o sumă față de fiecare consumator al municipiului Câmpulung, pentru că prin aprobarea
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proiectului de hotărâre riscăm să se dubleze această sumă de 20 de lei. Un alt aspect ar fi acela că era obliogatoriu
să fie prezentat și contractul dintre primărie și societatea și trebuia să fie în ședința de consiliul local și un
reprezentant al societății, să ne spună cu ce aporturi vin ei la aceste deșeuri, pentru că noi degeaba sortăm
plasticul, textile, hârtii, ș.a.m.d., că în mașina de gunoi se duc toate gunoaiele și noi vom plăti dublu.  

Domnul consilier Marinică FOLOGEA : Se ridică separat. Și mașinile au altă zi, cu excepția Mărcușului care s-a
suprapus. Vreau să vă spun că se ridică separat. Am verificat. Nu ne-am dus să verificăm să se pună sacii în poartă,
nu ne-am dus să îi rugăm, să îi conștientizăm, să sunăm din poartă în poartă, unde s-au dus sacii, inclusiv pe
Izvorului.   

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Dacă eu acum aș avea trei pubele, pentru plastic, pentru cartoane și pentru
menajer, și vine mașina de gunoi, cum le sortează ? 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Nu aveți cum să aveți trei pubele. Aveți o pubelă neagră
pentru gunoi menajer și saci galbeni pentru reciclabil. Și pentru biodegradabil maro. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Și vin două mașini. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Mașina de reciclabil vine într-o zi anume. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Eu nu am văzut niciodată. 

Domnul consilier Marinică FOLOGEA : Prima și a treia vineri din lună vine pe zona de nord și a doua și a patra vine
pe zona de sud. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Dar ca să nu uitatți, uteți să vă descărcați aplicația ARA și
acolo puteți introduce domiciliul dumneavoastră și vă arată graficul când aveți colectare. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Eu am văzut o singură mașină de când mă știu și prin acest proiect de
hotărâre riscăm să se dubleze acest preț. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Domnul viceprimar ne invită să mergem cu dânsul pe stradă, ceea ce
poate fi un lucru bun. Dar domnul viceprimar trebuie să înțeleagă, cu toți cei din orașul ăsta, că aici avem niște
responsabilități toși și niște lucruri pe care trebuie să ni le asumăm. Sarcina asta este a dumnealui. dacă este grea și
nu poate să o îndeplinească, bineînțeles, îl avem pe domnul FOLOGEA, care tocmai ne-a spus că are și diplome în
zona asta. De ce nu îl folosiți pe domnul FOLOGEA ? Trebuie să începeți să vă asumați lucrurile pe care trebuie să le
faceți în orașul ăsta. Dacă aveți niște responsabilități, duceți-le la capăt și veniți cu proiecte serioase și cu soluții la
proiectele respective. Noi avem punctele punctul aceste 8 pe ordinea de zi care se referă la un contract despre care
nu vorbiți, că despre el ar trebui să vorbiți. Și dumneavoastră ne spunețși că oamenii nu fac nu știu ce colectări
selective și în anumite cartiere se întâmplă, vine mașina, nu vine mașina, și, că, de fapt, noi trebuie să mergem pe
stradă. Vorbim separat de subiect. Iar subiectul este mult mai important decât lucrurile ăstea. Nu ieșirea consilierilor
pe stradă este ceea ce trebuie să conteze. Și degeaba ieșim noi pe stradă și venim cu idei, dacă dumneavoastră nu
ne băgați în seamă. La fel cum domnul FOLOGEA vorbește jumătate de oră, dacă toți consilierii USR votează ce vor
dânșii. Și nu are nicio relevanță, indiferent dacă spune lucruri care sunt extrem de relevante și serioase. Degeaba
încercăm să explicăm că, de zece ori am spus toți, este un contract care este defavorabil orașului, că plătim cel mai
mult din tot județul, dacă toată lumea votează cum îl punem pe ordinea zi. Ca să concluzionăm, cu drag venim,
facem lucruri, dar hai să ne împărțim pe niște responsabilități, nu vă puteți ocupa de povestea asta cu deșeurile,
dați-ne-o nouă și lăsați-ne să ne asumăm până la capăt și să vadă câmpulungenii ce am făcut într-un an de când ne-
am apucat de treabă de genul ăsta, pe care dumneavoastră nu ați fost în măsură să o faceți.  

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Nu o să mai vorbesc de copy paste-ul acestui plan, am înțeles că a
fost un draft, dar un draft este un draft pentru cine a mai făcut și ceva școală știe ce înseamnă asta și nu ne limităm
la draft. Din păcate, avem un singur om în cadrul primăriei care trebuie să acopere un oraș întreg, ceea ce mi se pare
inadmisibil, că nu are cum un singur om să acopere întreg orașul la câte nevoi sunt. Conform contractului pe care l-a
semnat doamna primar, atât primăria, cât și operatorul au diferite obligații. Aș vrea să o întreb pe doamna Viorela
câte dintre aceste îndatoriri ale operatorului au fost urmărite de către reprezentanții primăriei? Domnule viceprimar,
considerați că UAT Câmpulung, în cei 35 de ani de la revoluție și în cei 4 ani de madt, în special, cu conducere USR, a
făcut ceva din punct de vedere al salubrității orașului, în afara faptului că a dat trei pubele maro și trei coșuri de
gunoi reciclabil?

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Pe parte de contracte persoane fizice a făcut, pe parte de contracte persoane
juridice nu a făcut. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Mă refeream clar la salubritatea orașului. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Salubritatea orașului are la bază un contract, cu niște clauze. Așa cum spunea
mai devreme și colegul, domnul FOLOGEA, FINANCIAR URBAN, prin personalul angajat la Câmpulung prestează
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servicii cu mai multe mașini, autoutilitare, chiar noi unele dintre ele. Singura sincopă pe care am și sesizat-o și
pentru care am primit promisiune că se va rezolva în primăvara acestui an, că vom schimba foarte multe pubele din
cele mari.  

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Există vreun proiect în Câmpulung în implementare sau depus pe
salubritate? 

Doamna Ioana MARCU : Sunt elemente de salubritate conexe care sunt prinse în proiecte care sunt elaborate sau în
curs de elaborare, dar unul exclusiv destinat pe salubritate nu. 

Doamna Ioana MARCU :  La nivel de ADI ar trebui dezvoltate aceste proiecte și ADI-ul trebuie să scrie proiecte prin
care să achiziționeze diferite lucruri care să fie ulterior distribuite către UAT-urile care fac parte din ADI. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Deci nu avem la capitolul proiecte. Cum gândiți dumneavoastră prin
planul ăsta, că noi aveam obligativitatea să implementăm plătești cât arunci ? Domnule viceprimar, cum facem
lucrul ăsta ? 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Răspunsul la solicitarea dumneavoastră îl aveți în
materialul scris. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Ce facem cu ghenele de gunoi care sunt aceleași de la revoluție
încoace?

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Am avut această discuție cu cei de la FINANCIAR URBAN și ADI SERVSAL și, în
primăvara aceasta avem promisiunea că schimbăm foarte multe dintre ele. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Schimbăm tomeroanele, dar nu ghenele. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Ghenele de gunoi, care nu toate sunt distruse și epave, le vom reabilita. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Am rugămintea să țineți cont de faptul că noi am depus solicitare
pentru bugetare participativă și consider că acest lucru pote veni în sprijinul primăriei, pentru că atunci când fiecare
cartier care s-a săturat de mizeria pe care o are, își poate permite să facă un proiect din care să-și bugeteze, eu aș
vrea în cartierul meu o ghenă nouă de gunoi.  

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Haideți să ne referim strict la acest punct și vorbiți la diverse despre ce
doriți dumnevoastră. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : În concluzie, vom plăti în continuare amenzi, ca primărie, pentru că
nu avem nicio șansă să depășim gradul de selectare a gunoiului. În concluzie, suntem la fel ca și în 2020. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Am spus și preconizez că după ceea ce se întâmplă în materialul ăsta, că nu
o să putem să realizăm nimic, o să fie gunoiul cu 30 de lei. Vreau să vă spun că în cartierul meu, nu pe strada mea,
nu se ridică gunoiul decât o singură dată la comun, lunea. Nu vine nici de două ori pentru sticle, nici pentru textile.
Deci, un cartier întreg prin care doamna Viorela trece și poate să întrebe, și la ședința următoare să mă contrazică,
nu vine mașina decât luni, indiferent dacă noi le-am colecta separat, le ia și le bagă în mașină. Deci, nu se urmărește,
nimeni nu face nimic și de asta am ajuns cu costurile aici. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Pentru ce spuneți dumneavoastră, că nu vine decât o dată pe săptămână,
puteți să faceți solicitare atunci când umpleți acele trei ghene de gunoi menajer și selectiv și vor veni. Dar ați sunat
vreodată ? 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Să facem solicitare fiecare cetățean în parte ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Bineînțeles, înseamnă că produceți mai mult gunoi decât se consideră că
prdduceți, pe numărul de locuitori, pe cartier, și atunci faceți solicitare, fie telefonic, fie scris, și atunci vor veni să
ridice fără nicio problemă, pentru că îl plătiți. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU :  Această problemă o putem rzolva în comunitate și împreună. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Ați promis că ne aduceți lista cu datorinicii, cu agenții economici și cu
cantitățile ?

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință :  La diverse domnule consilier MĂDULĂREA se solicită.

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Vreau să o înteb pe doamna Viorela cât reciclăm noi ? Cât am reciclat până
acuma ca procent ? 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Nu dețin aceste informații.  
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Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Vreau să atrag atenția că dacă nu respectăm această reciclare, avem și 50
lei / tonă în plus față de taxa de gunoi. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Domnule viceprimar, întrebarea mea este când vă apucați de treabă ?
Eu, personal, am sunat, și mi s-a spus când se colectează deșeurile, plasticul pe stradă, le-am scos de vreo 4 sau 5
ori, le-am scos în ziua indicată, vinerea, și, vă garantez, le-am băgat cum le-am scos, că nu le-a luat nimeni. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Și ulterior ați făcut o solicitare scrisă ?

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Vreau să știu câți brazi s-au colectat de sărbători ?

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului :  Eu nu am de unde să știu acest lucru. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Ați avut program de strângere brazi de sărbători ? 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Nu.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Și cetățenii Câmpulung-ului ce trebuia să ... 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : O contrazic eu colega mea, puteți să îl sunați pe domnul PĂTRU. Am avut. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Și câți brazi ați colectat de sărbători. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Putem să îi cerem domnului PĂTRU un raport. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Eu am ținut bradul la poartă zece zile, ca să știți, l-am lăsat o dată când
am lăsat gunoiul ...  

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Puteți să verificați și să caut, să vă arăt pe pagina de facebook a primăriei
anunțul ....

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Eu vă arăt pe camere că nu ați ridicat ....

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu mai încercați să induceți în eroare cetățenii. Am cetățeni care au sunat și au
întrebat când se ridică. Joi am stabilit cu domnul Pătru, cu domnul Bănică. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Joi l-am scos la poartă, nici prima joi, nici a doua joi nu s-a ridicat. Vă pot
demonstra cu filmare ceea ce vă spun. Nu mi-ați spus câți brazi ați ridicat. Eram curios și cât compost ați făcut din el
și unde l-ați dus. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Ne poate spune domnul Pătru. 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Concret, la momentul acesta a fost o solicitare de la domnul DAVID să i
se răspundă câți brazi s-au strâns după sărbători. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Sigur că vom răspunde. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : La punctul 3 - măsuri, cred că este o eroare, pentru că se specifică
aprobarea prin HCL a unei taxe diferențiate (știu că noi suntem campioni la taxe), sunt de acord cu această taxă,
numai că aici undeva să zică : pentru persoanele fizice care separă corect gunoiul. Eu sunt de acord ca cei care
colectează și fac separat să aibă taxă de gunoi mai mică. Și cred că ar trebui să facem o corectură și să fcem corect. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Nu, în lege așa scrie, taxă pentru cei care nu separă
corect deșeurile. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Hai să punem o taxă pentru cei care separă corect gunoiul, că așa ar fi
corect să facem. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Această măsură nu putem să renunțăm la ea, pentru că
este prevăzută în lege. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Deci, noi trebuie să votăm ce ne-ați transmis dumneavoastră, că nu
putem să modificăm nimic. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Putem să mai adăugăm și chestia asta, dar nu putem să
facem abstracție de la lege. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Păi dacă nu este prevăzută în lege, putem să o punem ? 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Trebuie să ne consultăm și cu ADI-ul.
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Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Scrie în lege că trebuie să facă taxă suplimentară ?  

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Așa scrie în Legea 101.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Haideți să completăm : înjumătățirea taxei de gunoi pentu cei care fac
selectiv, dacă ne permite legea. 

Doamna Viorela BÂLĂ - compartiment protecția mediului : Asta nu pot să vă spun eu, mai ales că nu fac eu taxa de
salubritate, nu calculez eu. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Aș vrea să luați în calcul să facem o taxă de înjumătățirea a taxei de
salubritate pentru cei care colectează selectiv gunoiul. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : O să încerc să convoc o întâlnire între consilieri și reprezentant de la ADI
SERVSAL, și reprezentan de la FINANCIAR URBAN, să ne așezăm la masă, să discutăm să vedem ce posibilitate avem.
 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Este o taxă impusă de Primăria Câmpulung și nu are nicio legătură. Și
mai am o singură observație. Pe 19.04.2023, Primăria Câmpulung spunea, într-o postare : până la sfârșitul anului
viitor vom înlocui toate tomberoanele inestetice din oraș cu insule ecologice. Spune că este o finanțare luată pe axa
PNRR - componenta C3și sunt 4.097.000 pe care primăria i-a luat. Și este și cu poza.Înțeleg că avem acest proiect,
este doar întârziat. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Aici este clar că se vorbește de un plan de măsuri și cu toții am înțeles
că trebuie să îl punem în aplicare, să luăm niște măsuri cu privire la ce înseamnă aceste gunoaie, modul cum
selectăm, mediu, ș.a.m.d., pentru că niște oameni s-au întâlnit la finele anului tecut și au trimis către toate UAT-urile
să facă aceste planuri de măsuri. Trist este că am auzit foarte des cuvântul mulțumit, mulțumit, mulțumesc ,
mulțumesc. 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Cei de la garda de mediu au trimis către ADI SERVSAL, către FINANCIAR URBAN,
care au venit la noi.

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Și la rândul lor, ei au trimis către UAT-uri. Legat de această mulțumire
care vine din partea unora sau altor, eu cred că mai repede ar fi trebuit să spunem nemulțumit, pentru că cei care
ne-au trimis aici și pe care noi îi reprezentăm, în marea lor majoritate sunt nemulțumiți, în special de taxă, taxa pe
care noi, ca municipiu, o aveam cea mai mare din tot județul Argeș. este adevărat, domnule viceprimar ? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Da, este adevărat, pe mai multe principii și mai multe considerente. Suntem și
cel mai îndepărtat punct de colectare față de Albota. Sunt cheltuieli mai mari cu transportul. Un leu este diferența
între Mioveni și noi, 19 lei este la Mioveni, 20 de lei este la noi. De la Mioveni până la noi mai costă niște bani
motorina. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Vi se pare că suntem noi mai departe decât Dâmbovicioara sau alte
localități, Rucăr, și altele.

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Nu ne putem compara cu, comunele. Știți foarte bine ce se întâmplă la o
comună. Și vă spunea și domnul Marinică FOLOGEA că frunza o mai duce în spatele casei, cenușa o mai duce în
spatele casei, în râpă, în râu, ard gunoiul menajer, pe lângă crengile și frunzele adunate. Nu comparăm o comună cu
Municipiul Câmpulung.  

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Vă rog să vă referiți strict la acest punct. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Domnule președinte, aici este vorba de taxa pe care o plătește
cetățeanul câmpulungeam și este cea mai mare din județul Argeș.  

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Așa este domnule NECULĂESCU, dar ce putem să facem ? 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Și în altă ordine de idei, vedeți dumneavoastră vreun reprezentant al
operatorului în ședința de astăzi. Domnule viceprimar și președinte, ați invitat vreun reprezentant al operatorului de
gunoi la această dezbatere, la această discuție? 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Vă rog să lăsați tonul mai jos. Președintele de ședință nu se ocupă cu
invitațiile către anumiți terți. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Nu vi se părea normal să fie prezent unul dintre domeniile lor la acest
moment, pentru că este un punct sensibil, mi se pare mie. 

Doamna consilier Loredana-Nicoleta NĂSTASE : Am o propunere pentru dumneavoastră, domnule viceprimar.
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Dumneavoastră sunteți la al doilea mandat. Ați tecut patru ani, suntem în al cincilea an. Există orașe și localități în
țara asta unde au fost aduse pubele cu cod de bare și s-a mers pe asta plătește cât arunci, care vine foarte bine în
sprijinul economiei circulare. Credeți-mă că putem. Important este să vrem. 

Doamna consilier Alex-Georgian BLIDARU : Legat de această taxă, vă spun un caz concret. La blocurile de lângă piață
se ține ghena de gunoi încuiată cu cheie, de teama firmelor, de teama persoanelor juridice că încarcă toate ghenele
de gunoi și din tot orașul. Sunt cazuri care declară mult mai puțin decât produc, și mulți duc la ghenele dintre
blocuri. Ăsta este un aspect. Alt aspect care poate contribui la creșterea taxei de salubritate, care a contribuit, de
fapt, poate fi și nedeclararea persoanelor care locuiesc în apartamente. Adică sunt mai mulți factori. Pe această cale,
poate se sesizează și poliția locală care poate verifica contractele de gunoi de la persoanele juridic. Nu este doar vina
primărei, este o vină comună, din punctul meu de vedere. 

Doamna consilier Nicoleta SOLOMON : Vis-a-vis de ce a spus colegul nostru, vroiam să întreb dacă pe anul 2024 au
fost surprinși cetățeni cu nereguli, care au aruncat gunoiul în locuri nepotrivite sau au dus la ghene materiale sau
gunoaie nepotrivite, au fost amendați în anul 2024? 

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Da, așa este, aveți dreptate, au fost, nu v-am făcut un raport, dar putem să îl
facem și pe acesta. Au fost surprinse persoane care au aruncat, fie că au venit cu mașină personală, fie că au venit
cu căruțe, au fost surprinse și amendate, avem procese verbale. Tocmai ce vă spuneam mai devreme că, dacă am
avea un sistem de supraveghere performant, o să fie mult mai ușor și mult mai bine. Noi reuși să reducem taxa
aceasta numai prin măsuri.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Are dreptate domnul BLIDARU la persoanele juridice, dar nu este
problema noastră, a primăriei. 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Nu, la persoane juridice este problema SC FINANCIAR URBAN. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Nu, este problema primăriei că acele persoane juridice duc cantități mult
mai mari la locuri. Referitor la populație, dacă mă întrebați pe mine personal, cred că sunt mai multe trecute decât
sunt în realitate în Câmpulung. Am două întrebări pentru domnul viceprimar, accept răspunsul săptămâna viitoare.
1. Ați făcut o analiză de ce municipiul Curtea de Argeș plătește mult mai puțin ca noi taxă de gunoi și de ce suntem
singurul oraș și municipiu din județul Argeș care avem ghenele de gunoi pe care le avem. De acolo concluzia că
gunoiul este peste, suntem singurii care nu avem alt tip de ghene. Restul toți au insule ecologice sau diferite ghene
ecologice și normal că nu au gunoi lângă ele. Interesați-vă câît este taxa la Curtea de Argeș și, dacă tot vă plimbați
foarte mult prin Câmpulung, plimbați-vă și prin Curtea de Argeș să vedeți ce curat este acolo. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Cred că a reieșit evident din discuțiile de aici că poat fi îmbunătățit
materialul ăsta. În plus, am văzut că avem termen de semnare până la finalul lunii martie, deci încă o lună. Cred că
la ședința următoare, dacă suntem toți de acord, am putea să îl repunem, și până atunci să venim fiecare cu
propunerile noastre, și poate venim cu ceva lucruri care sunt îmbunătățite. Propunerea mea ar fi să amănăm
proiectul pentru o ședință, o săptămână, două, asta până avem timp să îi dăm o formă îmbunătățită. 

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Sunt mesaje venite din parte cetățenilor legate de acest subiect,
spunând că măsurile pe care le propuneți dumneavoastră ar fi trebuit să le aibă și dumnealor la dispoziție, adică să
știe despre ce se votează, aceste măsuri pe care vreți să le luați astăzi.

Domnul viceprimar Adrian VLĂDĂU : Noi nu am inițiat niciun plan de măsuri, noi răspundem unei inițiative a gărzii
de mediu, nimeni nu a înțeles, dumneavoastră nici acum nu ați înțeles. 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință :  Spuneți-le cetățenilor că sunt pe site. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Domnule președinte, contractul este pe site ? 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Asta nu pot să vă spun.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Nu ar trebui să fie și contractul pe site? 

Observații:

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Propunem amânarea dezbaterea acestui punct pe ordinea de zi pentru
o dată ulterioară, propunerea aprobată în unanimitate de voturi. 

Se supune la vot propunerea domnului consilier Norris-Marcu MĂGEANU.

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
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NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Propunerea domnului consilier Norris-Marcu MĂGEANU a fost aprobată cu 18 voturi PENTRU, 0
voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

Doamna consilier Andreea IONESCU : Aș vrea să fac o mențiune aici și anume că săptămâna viitoare să facem, așa
cum am discutat în cadrul emisiunii, un consiliul local informal unde să discutăm despre acest subiect. 

Domnul consilier Marinică FOLOGEA : Am o completare, haideți să îi chemăm măcar pe domnul BĂNICĂ, că noi le
dăm niște sarcini contractuale, ei sunt în contract cu noi, dacă vine și domnul MOICEANU sau domnul ACHIM bine. 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Puteam să scurtăm acest punct și mergeam mai repede peste el și ne
întâlneam în altă zi, dacă tot îl amânam. 

(8) A.I.R.P. nr. 20138 din 07.02.2025  
privind Raportului de activitate al Serviciului Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor al
Municipiului Câmpulung pe anul 2024

Se prezintă privind Raportului de activitate al Serviciului Public Comunitar Local de Evidență a Persoanelor
al Municipiului Câmpulung pe anul 2024 Consiliului Local al municipiului Câmpulung.

Sunt prezenți:
18 consilieri locali

DEZBATEREA PROIECTELOR incluse pe ordinea suplimentară de zi:

(1) Proiectul nr. 27 din 25.02.2025  
privind constatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului de consilier local al domnului Alexandru - Cristinel
COTOANȚĂ și vacantarea acestuia 

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULĂESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(2) Proiectul nr. 28 din 25.02.2025  
privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare actualizate pentru obiectivului de investiții
„Amenajarea și igienizarea parcului istoric Kretzulescu prin reabilitarea acestuia ca insulă verde-albastră” și pentru
abrogarea Hotărârii Consiliului Local nr. 149 din 28.11.2024

Consilierul local Loredana-Nicoleta NĂSTASE nu a dorit să voteze.

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Aș vrea să o rog pe doamna city manager să ne explice care este
rațiunea pentru acest proiect de hotărâre, pe care eu l-am tot urmărit.De altfelm vreau să vă reamintesc că am fost
singurul din sală care am votat împotrivă la momentul ăla. Am spus că are foarte multe lacune și faptul că acum
venim cu o hotărâre pe același proiect, care abrogă o altă hotărâre, nu știu, nu o înțeleg și cred că, majoritatea
colegilor nu înțeleg de ce trebuie să abrogăm o hotărâre de-a noastră mai veche și să venim cu una nouă pe același
subiect.  
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Doamna Ioana MARCU : De la momentul elaborării temei și notei, și de la momentul ultimei aprobări a temei și notei
în consiliul local, s-a încheiat un contract de elbaorare documentație tehnică cu un proiectant. Proectanții au studiat
atât ghidul de finanțare și au avut multiple vizite în teren, au avut anumite propuneri de modificare a documentelor
la faza temă proiectare, notă conceptuală, astfel încât să conțină elemente finanțabile și care primesc punctaj mai
mare în baza ghidului de finanțare. Ne-au făcut o solicitare în această direcție, și anume actualizarea temei și a
notei, astfel încât documentația tehnică pe care ei o elaborează să fie în linie cu acestea. Noi am aceeptat, și, în
consecință, aveți proiectul de ordine pe masă. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : De ce nu s-au făcut completări la proiectul pe care l-am votat deja, dacă
erau niște pași noi. De ce trebuie să abrogăm acel proiect ?

Doamna Ioana MARCU : Pentru că este efectiv o documentație și ce vreți - să avem ceva de genul, după primul
paragraf se șterge prima propoziție, se inserează asta de modificare, este efectiv o temă de proiectare în
integralitatea sa, este mult mai ușor să abrogi, pentru că nici măcar nu mai poți să urmărești un astfel de proiect de
hotărâre și să aprobi o temă nouă actualizată. De fiecare dată când am aprobat teme actualizate, primul articol din
hotărârea respectivă a fost că se abrogă fosta temă, pentru că nu poți să ai două HCL-uri cu același obiect. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : În baza acelei hotărâri, dumneavoastră ați efectuat niște demersuri, s-au
făcut niște contracte, ați pus niște oameni la treabă. Noi dacă acum o abrogăm, tot ceea ce ați făcut cu oamenii ăștia
în perioada asta devine fără bază. Cum va fi funcțional tot proiectul ? 

Doamna Ioana MARCU : Nu rămâne fără bază. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Avem credit, nu ne facem probleme că rămânem fără bani. Problema este
de ce îi cheltuim aiurea. 

Doamna Ioana MARCU :  Ce anume s-a cheltuit aiurea, domnule MĂDULĂREA ? Proiectanții au voie să elaboreze
teme și note conceptuale, proiectanții au voie să propună modificări, în cadrul elaborării documentației tehnice se
poate reveni asupra unui pas anterior, dacă se identifică această necesitate și oportunitate. Și asta s-a întâmplat
aici. Dacă considerați că s-a întâmplat ceva ilegal, sunteți îndreptățiți să urmați în curs în direcția aceasta. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Povestea cu clădirea notariatului a fost scoasă ? 

Doamna Ioana MARCU : Ați citit tema ? Eu vă întreb, ați citit tema, a fost scoasă ? 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Puteți să răspundeți ? 

Doamna Ioana MARCU :  Nu vreau. 

Domnul Ionel STATE - președinte de ședință : Asta a fost și ideea de a se abroga hotărârea veche, de a se renunța la
clădirea notariatului. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Este foarte bine că am dat două miliarde unei persoane care să ne spună
că trebuie să modificăm. Este foarte bine că ați făcut procedura cum trebuie și ați luat direct de la o singură
persoană, ca să nu vă spună că procedura de achiziție, căpoate veneau doi sua trei și vă spunea că nu e bine așa, și
vă dădea altă temă de proiectare care poate era mai bună ca asta. Deci, asta înțeleg, că am cheltuit două miliarde,
să ne spună cineva că trebuie să scoatem. Eu întreb procedureal, dacă abrogăm această hotărâre, procedura de
achiziție acestui serviciu e legală ? 

Doamna Daniela BUZESCU : Aș vrea să vă spun că pentru acest proiect pentru care s-a făcut achiziția de servicii, s-a
consultat piața, s-a făcut o prospectare a pieței, deci nu s-a  luat direct, s-a făcut cu parte de oferte de preț. Cel care
a câștigat este luat din SEAP, dar nu a fost unul singur consultat. S-a încheiat contractul de achiziție, urmaând a se
efectua un act adițional, deci noi avem o temă d eproiectare și o notă conceptuală pentru care s-a încheiat
contractul. În urma studierii în teren și s-a constata că sunt diferenție și s-a propus o nouă notă conceptuală și o
nouă temă de proiectare. Practic obiectul contractului nu se schimbă în totalitate, că este o altă temă, într-adevăr, și
o altă notă conceptuală, însă poți să mergi în continuare cu achizitorul și să faci un act adițional, pentru că deja l-ai
achiziționat. Toată achiziția și tot caietul de sarcini care a prevăzut și condițiile de participare au fost corecte, nu am
avut probleme, și eu cred că putem să facem o adiționare la contractul acesta și putem să facem noua temă de
proiectare și noua notă conceptuală, să o adaptăm la acest contract. Probabil că termenul de prestare va fi același și
nu va influența acest lucru, dacă va fi nevoie și nu se va încadra în termenul respectiv, la fel, o să vedem. Important
este să avem documentația, să o depunem până la momentul când sesiunea de depunere se închide. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Eu am procedura de achiziție luată de pe SEAP, scrie exact cum s-a făcut.
Scrie data achiziției 29.01.2025, valoarea 198.000 roni, ofertă acceptată. Adică a venit cineva cu ofertă și am
acceptat-o. 

Doamna Daniela BUZESCU : Au fost solicitate trei oferte. S-a făcut analiza celor trei oferte, la prețuri, fiecare cum a
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ofertat. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Cum doamnă, că maxim era 200.000 lei, cât putea să mai mult de
198.000. 

Doamna Daniela BUZESCU : Putea 200.000, putea să dea oricât. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : S-a știut foarte clar cui i-ați dat, i-ați dat pe preț maxim, că nu puteați să îi
dați mai mult. Toată descrierea a ceea ce a avut acest proiectant nu există în proiectul de hotărâre. El a avut o temă
de proiectare pe o descriere pe care dumneavoastră ați scos-o pe procedură. Ar trebui să reluați procedura, daăc
mă întrebați pe mine. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Nu contest și este posibil să aveți dreptate, dar logica îmi spune că un act
pe care noi îl abrogăm și care aprodus niște efecte, inclusiv achiziția asta, are o problemă. Nu potți să faci act
adițional la ceva ce e alt proiect din capăt. Eu cred că trebuie să analizați cu atenție mai mare. Părerea mea este că
dacă anulăm, tot ceea ce a produs acel act până acum, nu mai este valabil, va trebui în baza noului punct pe care îl
votăm acum să reluați procedurile, că le veți face mai repede, că deja știți cu cine veți lucra, asta este altă poveste.
Dar nu cred că puteți prin act adițional să ....Mi se pare că s-ar putea să nu fie ok. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Rugămintea mea e la doamns BUZESCU să rămână și la diverse, că am și
alte proceduri pe care vreau să le discutăm. 

Domnul consilier Marinică FOLOGEA : Vedeți dumneavoastră, eu cred că era un act valabil,  acest act adminitrativ
juridic, s-a făcut în baza achiziției un act, dar un act administrativ se poate modifica, se poate completa, se poate
adăuga la el, deci foarte ușor.  Și spuneam că se înlocuiește tema cu tema de ...Și atunci nu mai intram în aceste
întrebări. Venea o modificare, completare, ne acoperam din punct de vedere administrativ.  Așa abrogăm dăm tot
felul la semne de întrebare. Păi dacă am văzut care activități sunt eligibile și atunci ne-a spus că aceste activități sunt
eligibile, acuma ne spuneți că proiectantul a văzut că nu toate activitățile sunt, și am corectat anumite activități ca să
ne încadrăm. Atunci nu am fost îndeajuns de atenți la activitățile eligibile.  

Domnul consilier Ciprian-Mihai NECULĂESCU : Zic că ar trebuie să luați de bună cele spuse de colegii noștrii și să le
priviți cu maximă seriozitate, că nu le-au spus doar de dragul de a le spune sau de a se auzi la televizor. 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Doamna city-manager, ajutați-ne și pe noi să înțelegem e fapt ce
face această firmă pentru 40.000 euro. 

Doamna Ioana MARCU : Nu face obiectul acestei hotărâri. 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE :  Ba da, că este vorba de proiectare. Dumneavoastră ați dat banii
ăștia, și eu vreau să îmi spuneți și mie ce face omul ăsta de banii ăștia, pentru că aici spune așa : în noul plan de
amenajare vom pune accent pe :

- amenajarea peisagistică de calitate potrivit valorii istorice a zonei.

- conectarea parcului cu Râul Târgului. Adică face o alee până la râul Târgului. 

- transformarea bazinul existent într-un lac cun apă împrospătată prin folosirea unor soluții bazate pe natură.

- propunerea unui mobilier urban (n.r. bănci adică) și elemente de joacă pentru copii ( adică părculeț, ce vă place cel
mai mult), adecvat pentru un parc istoric. 

- reabilitarea unor grupuri sanitare

- refacerea coerentă a aleilor pietonale (acolo avem deja alei acolo).

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Nu am înțeles nimic câte parcări vor fi acolo.  Scrie undeva că va
face parcări. Deci dumneavoastră nu știți că se va face parcări ? Va face  parcări conform a nu știu ce legi. 

Doamna Ioana MARCU : Probabil există un normativ pentru parcuri. 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Deci ce face domnul acesta concret pentru banii aceștia ? 

Doamna Ioana MARCU : Oferta include studiul istoric, studiul topografic, ridicare dendrologică și peisaj, vizită în
teren, analiza documentației existente, cercetare proiecte similare din Europa, cercetare studii documentare istorică
din zonă, documentație pentru obținerea certificatului de urbanism, analiza situației existente, proiectarea fazei de
concept, redactarea documentației pentru obținerea de avize, autorizații, mediu, apele române, CFR, electrica, apă,
canal, prezentarea proiectului în faza de concept, proiectare pe specialități, plantații, mobilier, zone de agrement,
iluminat, alei și circulații, irigații, realizarea de devizelor pe obiect și a devizului general, realizarea analizei cost -
beneficiu, redactarea și întocmirea documentației, imprimarea documentației în trei exemplare și prezentarea finală
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a proiectului.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Termen de finalizare 30 aprilie anul acesta ? Eu sunt cum face, că mi-a
plăcut aia cu conectivitatea parcului cu râul Tîrgului. Cum o face ? Vă spun că nu aveți o problemă cu apele române,
aveți o problemă cu CFR-ul, eu nu înțeleg cum aduce apa pe sub calea ferată. 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Undeva, în documentație scrie că prin acest proiect o să avem
vizibilitatea foarte bună de la primărie în parc. Văd că vreți să scoateți și stâlpii ăia de lumină, sper să îi lasați acolo, și
să nu mai taie un copac, pentru că atunci o să fie problemă, să știți. Dacă nu am zis nimic când domnul acesta a vizat
să tăiați 10 tei de pe bulevard, dimineața, așa, pe răcoare, și să se astupe după aia crengile ....

Doamna Ioana MARCU : Dumneavoastră ați fost aici în momentul în care s-au făcut expertize dendrologice și acei
copaci erau 90% morți. 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Cu patinoarului se va întâmpla ceva sau rămâne la fel ? 

Doamna Ioana MARCU : Întreg cadastrul zonei Kretzulescu va fi impactat de măsurile propuse prin acest proiect. Da,
se propun măsuri de intervenție și asupra patinoarului. Întregul terioriu al parcului va fi impactat de măsuri în acest
proiect. Vom delimita foarte puțin doar zona clădirii băilor, pentru că încă nu i-am găsit o utilitate și nici o sursă de
finanțare.

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU :  Haideți să vă gândiți bine dacă nu este mai complicat să abrogați, decât
să faceți completări la actul acesta. Eu cred că și cu ministerul au fost discuții, diverse schimburi de mail-uri care
deja vă pun în altă situație dacă o abrogați și o luați de la capăt, s-ar putea să aveți multe probleme cu desfășurarea
proiectului. Poate vă e mai simplu să facem o hotărâre prin care să acceptăm niște modificări, și completări la
hotărârea din noiembrie, de când a fost, astfel încât să nu ieșiți din termen cu toate contractele semnate. Toți
suntem de acord că am spus toți că trebuie soluționată asta și mă bucur că s-a găsit soluția și cu notariatul, și
haideți să o facem cum trebuie, ca să stăm toți liniștitți.   

Doamna Ioana MARCU : Eu m-am consultat, înainte să ajungem aici, referitor la exact toate punctele pe care
dumneavoastră le-ați ridicat. Nu vă spun 100% c am răspunsu corct, mie mi s-a spus că este corect abrogare, că se
va încheia un act adițional la contractul de achiziție deja efectuat.  

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel
STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULĂESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 5 ABȚINERI

(3) Proiectul nr. 145 din 07.11.2024  
privind organizarea reţelei școlare ce va funcţiona în anul școlar 2025 – 2026 în Municipiul Câmpulung

Consilieri locali care declară că se află în conflict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Ciprian-Mihai NECULĂESCU, Loredana-
Nicoleta NĂSTASE.

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  16 consilieri locali

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă
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PREȘEDINTELE DE ȘEDINȚĂ:

Ionel STATE
CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE:

SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI CÂMPULUNG,

Ramona SIMION

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 16 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI.

Discuții cu privire la probleme de interes local sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței, parte a
dosarului de ședință. 

Ionel STATE, președintele de ședință, constată că punctele înscrise atât pe ordinea de zi cât și pe ordinea
suplimentară au fost epuizate și, neexistând alte probleme de discutat, declară ședința închisă.

Prezentul proces – verbal se completează cu înregistrarea video a ședinței consiliului local.
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